
 

 

                      

Z Á P I S 
 

ze 4. jednání Komise školství, vzdělávání a demografie konané  

dne 25. 11. 2020 
  

 

 

Dne 25. 11. 2020 se uskutečnilo jednání Komise školství, vzdělávání a demografie zřízené 

Radou města Karlovy Vary. 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, 5. patro  

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16:15 hodin 

Přítomni:  Mgr. Štěpánka Steinová, Daniela Bílá, Mgr. Vladimír Hůrka, 

  Mgr. Eva Konečná Matějková, PhDr. Mgr. Zdeněk Musil,  

  Helena Pourová, Anna Procházková, Zdeněk Slába 

       Omluveni:   Ing. Věra Pášmová 

Neomluveni:   /   

Hosté:  /  

 

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu z 3. jednání komise ze dne 23. 09. 2020 

3. Kontrola plnění úkolů a usnesení z jednání dne 23. 09. 2020  

4. Informace k přípravě rozpočtu na rok 2021 

5. Informace k provozu MŠ a ZŠ v době nouzového stavu  

6. Různé, diskuze 

  

Jednání zahájila předsedkyně komise Mgr. Štěpánka Steinová.  

 

1.  Schválení programu jednání   

 

Navržený program byl všemi přítomnými členy komise schválen. 

 

2.  Schválení zápisu z 3. jednání komise ze dne 23. 09. 2020 

 

Zápis č. 3 / 2020 ze dne 23. 09. 2020 byl schválen v předloženém znění.  
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Hlasování:  

 pro: Mgr. Štěpánka Steinová, Daniela Bílá, Mgr. Vladimír Hůrka, 

  Mgr. Eva Konečná Matějková, PhDr. Mgr. Zdeněk Musil, Helena Pourová,  

  Anna Procházková, Zdeněk Slába 

 proti: nikdo   

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

3.  Kontrola plnění úkolů a usnesení z jednání dne 23. 09. 2020 

 

Byla provedena kontrola plnění úkolů a usnesení z posledního jednání komise. Žádné úkoly 

nebyly uloženy. 

 

 4.  Informace k přípravě rozpočtu na rok 2021  

        

Předsedkyně komise Mgr. Štěpánka Steinová informovala přítomné členy komise o procesu 

přípravy návrhu rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary na kalendářní rok 2021. Sestavování 

rozpočtu nebylo v letošním roce vůbec jednoduché, je více než zřejmé, že na příjmovou stránku 

má zásadní dopad právě probíhající pandemie koronaviru. Uvedla, že s predikovaným poklesem 

příjmové stránky rozpočtu města bylo nutné hledat úspory u všech městských příspěvkových 

organizací i obchodních společností. Zadání, které tedy organizace napojené na rozpočet města 

pro následující rok obdržely, bylo nastavit provozní příspěvek o 5% níže, než byl schválen pro rok 

2020. V případě, že toto zadání nebylo možné splnit, bylo nutné ze strany ředitelů příspěvkových 

organizací oprávněnost výdajů řádné zdůvodnit a doložit.  

 

Návrh rozpočtu na kalendářní rok 2021 je v současné době připraven a byl předán do 

schvalovacího procesu. V kapitole školství je počítáno s provozním příspěvkem pro základní 

školy v celkové výši 38,861 mil. Kč, pro mateřské školy ve výši 12,175 mil. Kč, DDM Čankovská 

obdrží 1,625 mil. Kč a ZUŠ A. Dvořáka 257 tis. Kč. V rozpočtu města je taktéž vyčleněna částka 

ve výši 500 tis. Kč, která je určena na vybavení žáků 1. tříd základních škol školními pomůckami 

(„pastelkovné“).  

 

Organizace Příspěvek 2020 Příspěvek 2021 

ZŠ Mozartova 546 000 546 000  

ZŠ a ZUŠ Šmeralova 2 925 000 2 925 000 

ZŠ 1. máje 2 250 000 2 250 000 

ZŠ jazyků, Libušina 3 150 000 3 150 000 

ZŠ Dukelských hrdinů, Moskevská 3 420 000 3 420 000 

ZŠ J. A. Komenského, Kollárova 4 641 000 5 860 000 

ZŠ Poštovní 5 884 000 5 140 000 

ZŠ Konečná 4 410 000 4 410 000 

ZŠ Krušnohorská 6 300 000 6 300 000 

ZŠ Truhlářská 4 860 000 4 860 000 
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1. Mateřská škola, Komenského  6 668 000 6 535 000 

2. Mateřská škola, Krušnohorská 5 640 000 5 640 000 

Dům dětí a mládeže, Čankovská  1 710 000 1 625 000 

ZUŠ A. Dvořáka, Šmeralova   270 000 257 000 

 

 

V následné diskuzi požádal člen komise Mgr. Vladimír Hůrka o zpracování seznamu priorit 

v oblasti oprav a investic dle požadavků ředitelů jednotlivých školských příspěvkových organizací 

a jeho předložení na další jednání komise.  

 

Komise ŠVD ukládá tajemnici komise připravit na příští jednání seznam priorit v oblasti oprav a 

investic dle požadavků ředitelů školských příspěvkových organizací. 

 

Hlasování:  

 pro: Mgr. Štěpánka Steinová, Daniela Bílá, Mgr. Vladimír Hůrka, 

  Mgr. Eva Konečná Matějková, PhDr. Mgr. Zdeněk Musil, Helena Pourová,  

  Anna Procházková, Zdeněk Slába 

 proti: nikdo   

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

5.  Informace k provozu MŠ a ZŠ v době nouzového stavu  

 

Předsedkyně komise Mgr. Štěpánka Steinová informovala přítomné členy komise o provozu škol 

v době nouzového stavu. Provoz mateřských škol nebyl nařízením vlády žádným způsobem 

omezen, k uzavření jednotlivých tříd nebo pracovišť dochází z rozhodnutí Krajské hygienické 

stanice Karlovarského kraje na základě prokázané nákazy onemocněním COVID-19. Docházka 

dětí do mateřských škol na území města se pohybuje mezi 50 až 55%. U 1. MŠ k uzavření celého 

pracoviště zatím nedošlo, u 2. MŠ byl určitým způsobem omezen provoz či došlo k uzavření 

celého pracoviště na MŠ Kpt. Jaroše, MŠ Vilová, MŠ Fibichova a MŠ Mládežnická.  

 

K datu 14. 10. 2020 byla zakázána osobní přítomnost žáků v základních školách. Příslušné 

nařízení vlády uložilo po dobu uzavření škol zajistit péči o děti ve věku 6 až 10 let zaměstnanců 

vybraných zaměstnavatelů (nejprve se jednalo o složky integrovaného záchranného systému, 

zaměstnance v sociálních službách, zaměstnance OSPOD, následně také pro orgány finanční 

správy, úřady práce, zaměstnance České správy sociálního zabezpečení a okresních správ 

sociálního zabezpečení, zaměstnance České pošty s.p.). Jako „krizová“ základní škola byla 

vybrána ZŠ Poštovní. Do této školy z počátku docházelo 6 až 12 žáků, postupně se počet rozrostl 

až na 33, kdy žáci byli rozmístěni v pavilonu školní družiny v různých místnostech u počítačů tak, 

aby se mohli distančně vzdělávat, dohlíželi na ně vychovatelky a další personál školy.  

 

K datu 18. 11. 2020 byly znovu otevřeny přípravné třídy základních škol, 1. a 2. ročníky 

základních škol a také základní školy speciální.  
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Od dnešního dne do škol nastoupily 9. třídy základních škol a maturanti středních škol, od pondělí 

30. 11. potom mají nastoupit ostatní žáci. 

 

  6.  Různé, diskuze 

 

 Mgr. Vladimír Hůrka se dotazoval na současný způsob výuky v základních školách. 

K dotazu se vyjádřila předsedkyně komise Mgr. Štěpánka Steinová, představila 

konkrétně systém výuky na ZŠ Poštovní (distanční výuka, rotační výuka) a přijatá 

hygienická opatření (povinnost nošení roušek, omezený styk žáků, skupiny, rozestupy, 

rozmístění stolů ve školní jídelně).  

 

 PhDr. Mgr. Zdeněk Musil požádal o pozvání náměstka primátorky města pana Josefa 

Kopfsteina na příští jednání komise.  

 

 PhDr. Mgr. Zdeněk Musil předal k založení na odbor kultury, školství a tělovýchovy 3 ks 

publikace „XXIX. Historický seminář Karla Nejdla“. V letošním roce se měl konat 

jubilejní 30. ročník (29. 11. 2020), ale s ohledem na vydaná omezující opatření se tento 

seminář neuskuteční.  

 

 Členka komise paní Daniela Bílá požádala o vyřízení poděkování vedoucímu odboru 

kultury, školství a tělovýchovy Ing. Františku Škarydovi za pomoc při kontaktování 

ředitelů základních škol koncem měsíce října 2020, kdy bylo potřeba ve velmi krátkém 

čase zajistit jejich reakci, kterou vedoucí obratem zprostředkoval.   

 

Předsedkyně komise Mgr. Štěpánka Steinová doplnila, že vedoucí odboru Ing. František Škaryd se 

jednání komise nemohl zúčastnit, neboť ve stejnou dobu je přítomen na jednání u paní primátorky.  

 

 

Termín příštího jednání komise byl stanoven na den 27. 01. 2021 od 15:00 hodin 

v zasedací místnosti Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 21, 5. patro. 

 

 

Dne: 30. 11. 2020 

 

Zapsala: Jaroslava Pechová     _____________________ 

              

         _____________________ 

              Mgr. Štěpánka Steinová 

                  předsedkyně komise 


